

HINDUSTAN COPPER LIMITED (HCL)

Hindustan Copper Limited (HCL), a Government of India Enterprise, is India's only integrated producer of refined **Copper** with operations including mining, beneficiation, smelting & refining and finally converting Copper Cathodes to Continuous Cast Copper Wire Rods.

Bids are invited from the interested organizations for Tender MSTC/ERO/HINDUSTAN COPPER LTD/1/KOLKATA/23-24/33148 for Appointment of **Mine Developer-Cum-Operator (MDO)** for Re-opening & Expansion of Rakha Copper Mine, Development & Operations of Underground Mine at Chapri and Commissioning of new Matching capacity Concentrator Plant at Rakha, Jharkhand, India.

The due date of Bid submission is **09.01.2024, 3:00 PM IST**.

Bids are requested to be submitted online at mstc e tendering portal '<https://www.mstcecommerce.com>' against Tender ID MSTC/ERO/HINDUSTAN COPPER LTD/1/KOLKATA/23-24/33148.

Contact person: Mr.BinodKumar Gupta (E-mailID:gupta_bk@hindustancopper.com)

HINDUSTAN COPPER LIMITED (HCL)

Hindustan Copper Limited (HCL), государственное предприятие Индии, является единственным в Индии интегрированным производителем рафинированной **меди**, деятельность которого включает добычу, обогащение, выплавку и рафинирование и, наконец, переработку медных катодов в непрерывнолитую медную катанку.

От заинтересованных организаций принимаются заявки на участие в тендере MSTC/ERO/HINDUSTAN COPPER LTD/1/KOLKATA/23-24/33148 на назначение **разработчика и по совместительству оператора (MDO)** для повторного открытия и расширения медного рудника Ракха, разработки и эксплуатации подземного рудника в Чапри и ввода в эксплуатацию новой обогатительной фабрики соответствующей мощности в Ракхе, Джаркханд, Индия.

Крайний срок подачи заявок - **09.01.2024, 15:00 ч.** по индийскому стандартному времени.

Заявки необходимо подавать онлайн на портале электронных торгов mstc '<https://www.mstcecommerce.com>' по тендерному названию MSTC/ERO/HINDUSTAN COPPER LTD/1/KOLKATA/23-24/33148.

Контактное лицо: Mr.BinodKumar Gupta (E-mailID:gupta_bk@hindustancopper.com)